



报告编号: SP24120593-02

检测报告

TEST REPORT

样品名称

营中情酒

委托单位

哈尔滨市龙军酿酒厂

检测类别

委托检验

黑龙江中诺检验检测有限公司

HeiLongjiang Zhongnuo Inspection and Testing co., LTD.



黑龙江中诺检验检测有限公司

检测报告



报告编号: SP24120593-02

第 1 页 共 2 页

样品名称	营中情酒		
规格型号	485mL/瓶×6瓶/箱	样品数量	1箱
生产日期	2024年12月26日	批号	—
样品等级	一级	商标	—
样品来源	客户送样	样品状态	液体
委托单位及地址	哈尔滨市龙军酿酒厂 哈尔滨市道里区机场路 1458 号		
生产企业及地址	哈尔滨市龙军酿酒厂 哈尔滨市道里区机场路 1458 号		
样品接收日期	2024年12月31日	检测日期	2024年12月31日 -2025年01月09日
检测项目	酒精度、固形物、甲醇等 9 项		
判定依据	GB/T 10781.1-2021《白酒质量要求 第2部分：浓香型白酒》 GB 2757-2012《食品安全国家标准 蒸馏酒及其配制酒》 GB 2762-2022《食品安全国家标准 食品中污染物限量》		
检测结论	该样品经检测，所检项目符合判定标准的要求。		
备注	酒精度标签标示值为 52%vol 委托方:辽宁省葫芦岛市营中情酒业有限公司 地址:辽宁省葫芦岛市连山区渤海街志达开发 VⅡ -2#-1-右		

主检人

王聪

审核人

李庆杰

批准人

丛翠

签发日期

2025年01月09日



报告编号: SP24120593-02

第 2 页 共 2 页

序号	检测项目	单位	标准限值	检测结果	单项结论	检测方法
1	感官					
	色泽和外观	---	无色或微黄, 清亮透明, 无悬浮物, 无沉淀	符合标准要求	合格	GB/T 10345-2022 6
	香气	---	具有以较浓郁窖香为主的、舒适的复合香气	符合标准要求	合格	GB/T 10345-2022 6
	口味口感	---	较绵甜醇厚, 协调爽净, 余味悠长	符合标准要求	合格	GB/T 10345-2022 6
	风格	---	具有本品明显的风格	符合标准要求	合格	GB/T 10345-2022 6
2	酒精度	%vol	52±1.0	52.5	合格	GB 5009.225-2023 第二法
3	固形物	g/L	≤0.40	0.04	合格	GB/T 10345-2007 9
4	总酸	g/L	≥0.30	0.64	合格	GB/T 10345-2007 7
5	总酯	g/L	≥1.50	1.52	合格	GB/T 10345-2007 8
6	己酸乙酯	g/L	≥0.60	0.91	合格	GB/T 10345-2007 11
7	铅(以 Pb 计)	mg/L	≤0.5	未检出 (<0.01)	合格	GB 5009.12-2023 第一法
8	甲醇	g/L	≤0.6	未检出 (<0.025)	合格	GB 5009.266-2016
9	氰化物(以 HCN 计)	mg/L	≤8.0	未检出 (<0.10)	合格	GB 5009.36-2023 第一法

以下空白



声 明

EXPLANATION

1. 检验检测报告为打印件，涂改、删减、无批准人签字，未加盖“黑龙江中诺检验检测有限公司检验检测专用章”及骑缝章无效。

The testing report is printed. It is invalid if altered, deleted, without the signature of the approver, without the "special seal for inspection and testing of HeiLongjiang Zhongnuo Inspection and Testing co., LTD." and without a seal on the perforation.

2. 未经本公司批准，不得复制（全文复制除外）本报告、不得用作广告宣传。

Without the approval of our company, the report shall not be copied (except full-text copy), and shall not be used for advertising.

3. 对报告数据如有异议者，请于收到报告之日起十五日内向本公司提出，逾期不予受理。微生物检验样品不做复检。

If you have any objection to the report data, please submit it to our company within 15 days after receiving the report, it will not be accepted if it is overdue. Microbiological test samples are not retested.

4. 委托检验：系指委托者自带样品送检，依据标准或合同约定进行检验，检验结果仅适用于委托者提供的样品。

Entrusted inspection: means that the consignor delivers the sample for inspection, our company inspects it according to the standard or contract, and the inspection result is only applicable to the sample provided by the consignor.

5. 报告中带有*号的为分包检验项目。

The items marked with "*" in the report are subcontracted inspection items.

6. 本检验检测报告一式二份，一份由本公司质量管理部门存档，一份提交送检单位或客户，若客户有需要可以增加提供份数。

The testing report shall be made in duplicate, one of which shall be archived by the quality management department of our company and one of which shall be submitted to the inspection unit or the customer. If the customer has any need, the number of copies may be increased.

7. 送检样品的代表性和真实性由委托者负责。

The representativeness and authenticity of the samples shall be the responsibility of the client.

黑龙江中诺检验检测有限公司

HeiLongjiang Zhongnuo Inspection and Testing co., LTD.

地址 (Add): 哈尔滨经济技术开发区哈平路集中区松花路9号中国云谷软件园 A5 号楼3层

电话 (Tel): 0451—86524011 邮编: 150000